
Referat	fra	styremøtet	5.	juli	2023.		

	

Tilstede:	Atle,	Øyvind,	Ernst	Arne,	Roar,	Pål	og	Lena.	

	

Sak	 Drøfting	 Ansvar	
Trafikksikkerhet	på	
Bjerkøya	

Det	er	til	tider	høy	fart	på	enkelte	biler	på	Bjerkøya,	
noe	som	kan	gå	utover	sikkerheten.	I	et	samlet	styret	
ble	det	derfor	vedtatt	å	legge	ut	en	mobil	fartsdump	
langs	Vestsideveien	i	sommerhalvåret.	Vi	starter	med	
å	prøve	den	ut	overfor	Vestsideveien	44,	men	denne	
kan	flyttes	til	andre	stekninger	ved	behov.	Vi	vurderer	
tiltaket	og	ser	om	det	endre	på	farten	til	enkelte	biler,	
og	bestemmer	at	dersom	vi	opplever	det	som	
effektivt	kan	det	vurderes	å	legge	ut	flere	ved	behov.	
Ernst	Arne	skaffer	denne	og	legger	den	ut.		

Ernst	Arne		

Veien	forbi	Vestsideveien	
44	og	46	

Atle	har	sjekket	opp	med	RK	mur	og	fått	tilbod	om	å	
utbedre	veien	langs	denne	strekningen.		

Atle	

Miljøgruppe	på	hele	
Bjerkøya		

Tone	har	satt	i	gang	en	gruppe	som	arbeider	med	
bekjempelse	av	Kannada	Gulris.	Dugnad	på	dette	var	
to	datoer	i	juni,	med	godt	oppmøte	som	førte	til	ca	
100	sekker	med	avfall.		

Tone	

Skilt	 Etter	ny	vurdering	har	vi	bestemt	å	bytte	skilt	med	
maks	akseltrykk	til	8	tonn	i	stedet	for	6	tonn,	det	er	
mer	vanlig	standar.	Ernst	Arne	har	satt	opp	disse.		

Ernst	Arne		

Stolpe	og	basketkurv		 Vi	bytter	stolper	når	vi	får	tak	noen	som	egner	seg.	Da	
er	det	også	fornuftig	å	bytte	lampene	til	noen	andre.		

Ernst	Arne	

Hull	i	veien	mellom	
Østsideveien	og	
Sølehullet.		

Her	er	det	et	hull	i	asfalten	hvor	massene	er	gravd	
bort	under	asfalten.	Atle	sjekker	med	kommunen	om	
de	vet	noe	om	hva	årsaken	dette	kan	være.	Erns	Arne	
har	ordnet	slik	at	dette	er	utbedret.		

Atle	og	Ernst	
Arne	

Neste	møte	 Atle	gir	beskjed	til	Lena	som	innkaller	i	
august/september.		

Atle	

	 	 	
	

Ref.	Lena	

	

	


